
Návrh 

Zápis z jednání Akademického senátu AVU 

4. 12. 2019, knihovna AVU 

 

Přítomni: Jiří Skála, Tomáš Hlavina, Milena Dopitová, Tomáš Svoboda, Mikuláš Růžička, Václav 

Janoščík, Dagmar Kropáčová Morová, David Fesl, Vanda Michalská, Jan Hladík, Artur Magrot, 

Vojtěch Míča 

Omluveni: Tomáš Džadoň, Jan Šerých, Vladimír Kokolia, Adam Pokorný, Magdalena Vovsová, 

Bára Kahudová, Josef Knap, Maxmilián Máslo, Aleš Hynek Vrkoslav 

 

Host: Mária Topolčanská 

 

Program jednání: 

1. Schválení zápisu programu jednání 

2. Schválení zápisu minulého jednán 

3. Události v Hong Kongu, petice SKRVŠ – Svoboda bez hranic 

4. Etický kodex AVU 

5. Volby do AS 

6. Informace z porady vedení 

7. Prostor pro podněty senátorů a senátorek 

 

 

1. Schválení zápisu programu jednání 

Jiří Skála navrhuje změnu v programu jednání. Zasedání se zúčastní Mária Topolčanská a informuje 

AS o odborové organizaci AVU. 

(12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

Upravený program jednání: 

1. Schválení zápisu programu jednání 

2. Schválení zápisu minulého jednán 

3. Události v Hong Kongu, petice SKRVŠ – Svoboda bez hranic 

4. Etický kodex AVU 

5. Volby do AS 

6. Informace z porady vedení 

7. Prostor pro podněty senátorů a senátorek 

8. Informace o odborové organizaci AVU 

 

2. Schválení zápisu minulého jednání 

Tomáš Hlavina navrhuje změnu v zápisu minulého jednání, konkrétně vypustit formulaci, že je 

potřeba odhlasovat Etický kodex do konce funkčního období stávajícího AS. Věta byla upravena ve 

znění: Vedení školy vyjádřilo přání dopracovat Etický kodex před skončením funkčního období 

stávajícího AS. 

(12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

3. Události v Hong Kongu, petice SKRVŠ – Svoboda bez hranic 

Václav Janoščík navrhuje formální prohlášení, adresované veřejnosti a českým uměleckým 

univerzitám. 

 

Po diskuzi senátoři a senátorky AS na místě formulovali prohlášení, které předseda AS Václav 

Janoščík stylisticky upraví a zašle ostatním senátorům k náhledu. 

 

AS schválil balíček prohlášení adresované veřejnosti a českým institucím, a také prohlášení 



adresované partnerské umělecké vysoké škole v Hong Kongu (tuto zprávu nechá AS na své náklady 

přeložit do čínštiny a angličtiny). 

(12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

Senátoři a senátorky dále společně diskutovali nad možnostmi osvěty studentů a zaměstnanců AVU 

a nad  podobnými světovými konflikty. Navrhují uspořádat seminář či konferenci o těchto tématech. 

 

Předseda AS dále obdržel email adresovaný AS AVU s peticí SKRVŠ – Svoboda bez hranic, 

otevřený dopis panu premiérovi ČR. Tento dopis je přílohou a součástí zápisu tohoto jednání. 

 

AS výzvu k připojení bere na vědomí. K věci zaujme vlastní stanovisko. 

(12 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

4. Etický kodex AVU 
AS diskutoval a na místě zapracoval komentáře stávajícího znění Etického kodexu. Ten bude na 

příštím zasedání AS předložen ke schválení. 
 

5. Volby do AS AVU 

Volby do AS zatím nebyly vyhlášeny. Volební komise naplánovala své zasedání po skončení AS. 

 

6. Informace z porady vedení 
AS nebyly prezentovány žádné informace z porady vedení. 

 

7. Prostor pro podněty senátorů a senátorek 

AS se shodl, že příští zasedání bude taktéž probíhat v prostorách knihovny. Je zde přívětivější 

prostředí k diskuzi. 

 

8. Informace o odborové organizaci AVU 
Mária Topolčanská se sama rozhodla, že nevystoupí. Přesunula svojí prezentaci na příští zasedání 

AS AVU. 

 

Zapsal: David Fesl, místopředseda AS AVU 

 


